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Deltagare
Andreas Sundberg, Carolina Lake, Tomas Edin, Erik Olsson, Lisettewiik, Göran
Persson, Andreas Sundberg (Organisatör), Mats Holmberg, Mattias Hjertström, John
Lundholm, Therese Fors, Pär Söderqwist

2017-12-10
14:00-17:00

Håstahallen på
Håstaholmen plan 2

konferensrum.

Protokoll

Alla närvarande är medlemmar

BESLUT
Tomas Edin ordförande

Therese Fors sekreterare

ÅTGÄRDER SLUTDATUM ANSVARIG

Justerar protokollet. 2017-12-15 Lisettewiik

Justerar protokollet Andreas Sundberg

BESLUT
Andreas Sundberg ordförande justerar protokollet

Lisette välj till protokolljusterare och rösträknare.

Mötet har i laga utlysts. Mötes tiden blev två olika , kallelsen/laget.

BESLUT
Mötet har i laga utlysts.

Verksamhetsberattelse 2017.docx.pdf
Verksamhetsberrättelse för Sälma presenteras på årsmötet.

Tomas läser ur en gedigen Verksamhetsberättelse och kan ju som skrivet säga att det har hänt en
massa bra saker under 2017. Andreas Sundberg har sökt många bidrag och klubben har genom
detta fått ett fint uppsving i ekonomin och kan köpa in saker till klubben och Sälma.

1. 1. Fastställande av röstlängd

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet.

3. Val av protokolljusterare och rösträknare

4. Fråga om mötet är i laga utlyst

5. Verksamhetsberrättelse.
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Verksamhetsberättelse för Sälma läses upp.

Verksamhetsplan 2018.doc

verksamhetsplan för 2018 läses upp av Andreas. Ett förtydligande är att Inbetalningskortet kommer
att skickas ut i pappersform.

En fundering om Sälma väcks och det är om det finns möjlighet med kompressor på Sälma.

John kan vara med ekonomiskt antingen på detta med Kompressor på Sälma eller Nitrox till
kompressorn i baracken.

Förslags väcks på att tillsätta en grupp för att kolla vidare på detta. John undersöker detta med
Hydraulpump. Tomas, Pär och Göran kollar det med Kompressor på båten.

ÅTGÄRDER SLUTDATUM ANSVARIG
Arbetsgrupp Kompressor på Sälma där
Tomas är samankallande

Tomas Edin

budget hsdk.xlsx

125 0000. Rörliga intäkter tas inte med i budget förutom medlemsavgifter.

badhushyra 38.0000 största konstnaden inkl Torsdagar. Bidrag från idrottslyftet på 10 000 gör att
summan hamnar på 28 000

inga synpunkter

Kommentarer.pdf

Föreningen har vid bokslutet 2.034 kr överskott.

årsmötet har inga invändningar över redovisningen

Förslag på bokslut från år till år istället för brutet räkenskapsår. Ny styrelse 1 januari ,förlängt
räkenskapsår.

ÅTGÄRDER SLUTDATUM ANSVARIG
nytt räkenskaps år, årsvis och ny
styrelse den 1 januari

BESLUT
årsmötet beslutar att det kommande räkenskapsåret förlängs så att räkenskapsåret blir årsvis
och ny styrelse tillsätts den 1 januari 2019

6. Verksamhetsplan

7. Budget

8. Revisionsberättelse

9. Ansvarsfrihet för styrelsen
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BESLUT
Årsmötet ger styrelsen ansvarsfrihet för det kommande räkenskapsåret.

Förslag från styrelsen.

Avgift till ssdf höjs från 250 till 290 för vuxen och från 50 till 100 för barn.

Förslag till nya priser 2018

Barn 0-9 år 100:-

Barn 10-18 år 300:-

Appratdykare senior 19+ 880:-

Fridykare senior 19+ 400:-

Dubbelansluten 500:-

Sponsorer 300:- (Personer över 18år och familjemedlem till fullt betalande medlem)

Båtutfärd medlem 75:-

Övriga avgifter lika som 2017

BESLUT
En ny avgift för båtutfärd får beslutas av den styrelsen om det under året finns skäl för det.

Årsmötet godkänner ovanstående priser för medlemsavgifter

BESLUT
Tomas Edin och Pär väljs som valberedning

BESLUT
Sittande Ekomintjänster väljs som Revisorer

10. Medlemsavgifter 2018

11. Val av valberedning

12. Val av revisorer

13. Fastställande av verksamhetsplan och budget
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Önskan lyfts på årsmötet om att har fler budgetposter och att redovisa kostnader på fler konton.
Styrelsen informerar om att inför 2018 övergår Föreningen till att använda bokföringsprogrammet
Fortknox. Då kommer budgeten att följa baskontoplanen för ideella idrottsföreningar.

BESLUT
Mötet beslutar att fastställa budget och verksamhetsplanen för 2018.

Valberedningen presenterar sitt förslag. Erik Olsson sitter kvar 1år på sin mandatperiod och
Andreas Sundberg sitter kvar 1år på sin mandatperiod.

BESLUT
Ulf Borin väljs till ledamot av styrelsen. Mandatperiod 1år.

Therese välj till ledamot av styrelsen. Mandatperiod 2år.

Mattias Hjertström välj till föreningens kassör. Mandatperiod 2år.

2st suppleanter utses själv av styrelsen. på 1år. Mats Holmgren har tackat ja.

14. Val av styrelsemedlemmar.

15. Förslag som väckts av styrelse eller medlem, inlämnad senast 1
vecka till styrelsen innan årsmötet

Enligt förra årets årsmötetsförslag så skall årsmötet kunna ändra i stadgarna om 60% av
årsmötet vill så till skillnad från gamla beslutet då det krävdes 2 årsmöten för att ändra i
stadgarna.

BESLUT
Årsmötet beslutar att införa nya stadgeändringen. Styrelsen skriver in det i stadgarna.

15.1. Majoritetsbeslut för att ändra stadgarna

BESLUT
Årsmötet beslutar att godkänna stadgeändringen.

Årsmötet beslutar att godkänna John Lundholm till Hedersmedlem för 2018.

15.2. Styrelsen önskar också införa en hedersmedlemstitel i stadgarna. Vilket är gratis
medlemskap under kommande året.

Förslag att vi inte hyr badhuset längre än mitten på maj. Efter det är det ingen som badar
längre. Det spar vi 4000 på.

BESLUT
överlåtes till styrelsen att besluta om detta.

15.3. Hyra badhuset till mitten på maj istället för mitten av juni.

15.4. Införa regel för att ta med gäst till badhuset.
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Inga förslag från medlemmar har kommit in under ansökningstiden.

BESLUT
Årsmötet avslutas

Ska en medlem ta med sig en gäst så ska styrelsen mailas om det. Styrelsen ska då
upplysa medlemmen att det är den som bjuder med någon som också ansvarar för att
gästen får nödvändig information och om vilka regler vi har.

BESLUT
Årsmötet bifaller styrelsens förslag och ger styrelsen i uppdrag att ta fram en policy för
detta.

Inte under 18år och endast till fullt betalande familjemedlem.
Vi vill ha barn och ungdomar i våran förening och då kan dom inte vara sponsorer.

BESLUT
Årsmötet bifaller styrelsens motion.

15.5. Införa förändring i att vara sponsor.

Eftersom det är ganska svajigt med närvaro till styrelsen och vilka som kan komma på ett
möte och inte så önskar styrelsen att få utse 2st suppleanter istället för en.
2st suppleanter minskar risken att behöva ställa in ett styrelsemöte.

BESLUT
årsmötet bifaller styrelsens motion.

15.6. Införa 2 suppleanter istället för en.

16. Ärenden inkomna till årsmötet.

Riskanalys HSDK - Mall för Win7.xlsx
16.1. Redovisning av Riskanalysen.

17. Årsmötet avslutas
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